
1 
 

 

 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 14 december 2020 

 

Aanwezig: allen; per Zoom: Rian van Pagee, Edwin van Harten 

Een vergadering waarin Matthijs Bonzet de zoomtechniek tracht te combineren met de fysieke 
aanwezigheid van de meesten in de toneelzaal van Stroud. Als we uit eten waren geweest, hadden 
we in De Echoput gezeten. Zoomen vanuit huis blijkt achteraf te verkiezen boven deze 
gecombineerde vorm. Afscheid van een secretaris doe je echter niet digitaal. Vandaar. 

 

1. Opening en welkom door de voorzitter: 
De voorzitter opent de vergadering, heet eenieder van harte welkom en deelt mee dat hij de 
kerstattenties heeft opgehaald in het gemeentehuis en dat hij voor elk lid een kerstpakket 
heeft, nu ons eindejaarsetentje door corona om zeep is geholpen.  
 

2. Vaststellen agenda: 
We voegen toe: 
- Cursus Koepel Adviesraden; 
- Reactie op de zogenaamde éénloketfunctie; 
- Terugkoppeling EPA. 

3. Verslagen: 
a. Verslag van de vergadering van 16 november 2020: 

We keuren het verslag goed; het kan zo op de website. 
b. Verslag overleg DB- gemeente van 7 december 2020: 

Ook dit verslag keuren we goed. 
 

4. Voorbereiding heidag 18 december aanstaande: 
De voorzitter schetst de gang van zaken. Na het gesprek met Wim Peters in maart hebben wij 
geen contact meer met hem gehad. Wel heeft hij in samenwerking met de gemeente een 
notitie opgesteld die als leidraad zou moeten dienen voor het gesprek aanstaande vrijdag. 
Op woensdag is er een voorbespreking. Deelnemers namens de participatieraad: Kees Bor, 
Fons Kortrijk, Matthijs Bonzet. 
We constateren dat de notitie over burgerparticipatie in brede zin (dus meer dan het sociaal 
domein) gaat en wat de mogelijke rol van de participatieraad daarin zou kunnen zijn. 
Ad Blok merkt op dat hier de inzet van de wijkcontactpersonen belangrijk zou kunnen zijn. 
Fons Kortrijk wijst ons op een overkoepelende verordening. Matthijs Bonzet repliceert dat 
wij op deze manier probleemeigenaar van de inspraak worden. Dat zijn we niet. Ons 
probleem is de burgers te betrekken bij zaken die betrekking hebben op het sociaal domein. 
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Jaap Plomp vindt dat deze notitie voorbijgaat aan de insteek die wij wensten bij de heidag: 
herstel van wederzijds vertrouwen, georiënteerd op de verordening. Daartoe heeft hij een 
notitie geschreven: Tegengeluid. Hij zal het elk participatieraadslid mailen. 
We wachten af hoe het overleg van woensdag verloopt. 
 

5. Advies handhaving sociaal domein: 
Een lastige materie, maar het is ons gelukt een conceptadvies op te stellen. De vergadering 
keurt het concept goed: het kan als advies naar de gemeente. 
 

6. Adviesaanvraag (regionaal) PGB’s: 
De werkgroep Wmo, met name Fennie van den broek, wacht nog op enkele verslagen. Na 
contact met Rian van Pagee en Sybrecht Bos volgt hopelijk voor Kerst een voorstel. 
 

7. Vanuit de werkgroepen: 
Jeugd: helaas is de bijdrage van Edwin van Harten moeilijk verstaanbaar. Miriam Brunt zal 
het verslag van deze werkgroep doorsturen. 
Wmo: Fons Kortrijk rapporteert de bijeenkomst van de cliëntenraad vervoer (ViaVé). Hij is 
onaangenaam verrast door de mededeling dat ViaVé wijzigingen doorvoert op tijden, 
actieradius en prijs. De tariefsverhoging gaat al per 1-1-2021 in. De reden is dat de provincie 
de bijdrage terugschroeft. Wat hem dwars zit, is dat er niet tijdig is gecommuniceerd en dat 
de cliëntenraad als adviesorgaan domweg is gepasseerd. 
Participatiewet: Matthijs Bonzet maakt zich zorgen over de communicatie van de gemeente 
naar kwetsbare groepen toe. Telkenmale slaagt zij er niet in de juiste toon te treffen en de 
cliënten op een begrijpelijke manier aan te spreken. We krijgen meer en meer te maken met 
cliënten die de taal niet machtig genoeg zijn een brief of een formulier te begrijpen. We 
zullen moeten blijven hameren op dit aambeeld. (Zie ook ons advies Handhaving Sociaal 
Domein). 

De werkgroep pleit ook voor meer handelingsvrijheid van de ambtenaren bij de toepassing 
van de participatiewet. Hier en daar is deze al doodverklaard. Het idee van de wet is 
sympathiek, maar de uitwerking is desastreus: veel mensen komen niet aan een baan. De 
acties lijken meer gericht op subsidies dan op mensen. Melkertbanen of basisbanen met het 
perspectief op blijvend werk zou de gemeente meer moeten kunnen toepassen. 

 

8. Secretariaat: 
We hebben een kandidaat. Omdat de tijd dringt, heeft de sollicitant erin toegestemd dat de 
gehele raad over zijn CV beschikt. De sollicitatiecommissie, door corona geminimaliseerd tot 
twee, heeft donderdag een gesprek met hem. De commissie, bestaande uit Fons Kortrijk en 
Miriam Brunt, doet daarna verslag en bij gunstige berichtgeving neemt de participatieraad 
haar voorstel over en zal de secretaris de gemeente een verzoek sturen de gegadigde per 1 
januari 2021 te benoemen. 
 

9. Jaarplanning: 
Deze hebben we allen toegestuurd gekregen. De voorzitter wijst op de veranderde tijden van 
Luisterend oor. Deze bieden ons de mogelijkheid te flyeren op de markt. 
Twee leden waren nu aftreedbaar/herbenoembaar. Zowel Rian van Pagee als Ad Blok 
hebben zich laten herbenoemen. 
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10. Rondvraag: 

Fennie van den Broek: wat doen we met de aanvullingen op de agenda? Die schuiven we 
door naar de vergadering in januari. Hopelijk geldt het aanbod van de Koepel Adviesraden 
dan nog. 
Hoe reageren we op de éénloketfunctie? Fennie van den Broek en Ad Blok overleggen. 
Matthijs Bonzet: het is beter de volgende keer (keren) via Zoom te vergaderen. De 
combinatie fysiek – zoom is geen gelukkige. 
Ad Blok informeert naar een mogelijke workshop of cursus: 
Mogelijk in januari; locatie is nog uiterst onzeker. 
Sybrecht Bos: heeft met belangstelling de appjes over de flyer gevolgd en wenst Miriam 
Brunt veel succes. 
Miriam Brunt: heeft inmiddels enkele voorstellen voor de flyer. De vraag is hoeveel we er 
moeten laten produceren en welk ontwerp. Tot 1000 exemplaren betekent printen, vanaf 
1000 betekent drukken. Drukken is goedkoper. Omdat de flyer tijdloos is, besluiten we 1000 
exemplaren te laten drukken. De definitieve keuze maken Miriam Brunt, Fennie van den 
Broek en Matthijs Bonzet. Zij nemen dan ook de advertentie (nieuwjaarswens) mee. 
Zij is ook druk doende met de metamorfose van de website. De voorzitter dankt haar voor de 
inspanningen op PR-gebeid. 
 
De vergadering werd tweemaal onderbroken. De eerste keer door onze oud-voorzitter Chris 
van Tilborg, die de scheidende secretaris toespreekt, en door Alex Hagenbeek die Jaap Plomp 
dankt voor de samenwerking en zijn stimulerend taalgebruik. 
 

11. Sluiting: 
Om 21.00 uur sluit de voorzitter de vergadering. 
 


